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Etter kva eg skjønar har det blitt gjort ei presisering av kva som er overført til fylka og kva som framleis blir
finansiert frå staten/ er staten sitt ansvar når det gjeld fiskerihamner mm. Eg får det forklart med at det som
er på "havsida" (farleier mm) ligg att hos staten og må prioriterast gjennom NTP.
 
Får denne presiseringa noko å seie for Vestland fylke og våre prosjekt? I så fall, kva?
 
mvh Trude Brosvik


